
1. seja Aktiva svetov staršev OŠ domžalsko-kamniške regije v šolskem letu 2021/2022

Seja je potekala v torek, 30. 11. 2021, od 18. do 21. ure preko aplikacije Zoom.

Prisotni:
Anton Meden (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Romana Močnik Žavbi (OŠ Janka Kersnika Brdo) – samo posluša
Danijela Kokalj Škvarč (OŠ Venclja Perka Domžale)
Aleš Božnik (OŠ Venclja Perka Domžale)
Jana Tomazin (OŠ Domžale)
Črtomir Časar (OŠ Domžale)
Metod Pogačnik (OŠ Stranje)
Diana Sušnik (OŠ Jurija Vege Moravče)

Opravičili odsotnost:
Špela Grčar (OŠ Frana Albrehta Kamnik)
Blaž Kovač (OŠ Dragomelj)
Urška Perko (OŠ Cirius Kamnik)
Tina Visenjak Pavli (OŠ Rodica)

V aktiv domžalsko-kamniške regije je vključenih 14 šol s skupno 20 predstavniki, na današnji seji je
prisotnih 7 predstavnikov iz  5 šol. Aktiv veljavno odloča, če je na seji prisotna več kot polovica vseh
predstavnikov svetov. Čeprav nismo sklepčni, smo se odločili, da sejo izvedemo.

Pred začetkom seje po dnevnem redu predsednica pove, da OŠ Mengeš trenutno  nima predstavnika v
Aktivu, saj dosedanji predstavnik ni več v svetu staršev, zato po Pravilih delovanja Aktiva ne more biti
več predstavnik, bo pa do imenovanja novega predstavnika opazovalec in zato ostaja med naslovniki v
google skupini Aktiva. Predsednica je že kontaktirala šolo s prošnjo, da vzpostavi stik s predsednikom
sveta staršev te šole.

Na območju, ki ga pokriva ASSOŠDKR, so še štiri šole, ki niso vključene v aktiv. 
1. OŠ Preserje pri Radomljah
2. OŠ 27. julij Kamnik (osnovna šola s prilagojenim programom)
3. OŠ Marije Vere Kamnik
4. OŠ Roje (šola za otroke s posebnimi potrebami v Domžalah in okolici)

Predsednica bo kontaktirala tudi te šolo s prošnjo, da vzpostavi stik s predsedniki svetov staršev.

Predsednica  pove,  da  je  to  njeno  drugo  leto  predsedovanja  (mandat  je  3  leta),  namestnikoma
predsednice Alešu Božniku in Katarini Sitar Šuštar pa se je 3 letni mandat iztekel z letošnjim šolskim
letom, zato predlaga, da se dnevni red, ki so ga predstavniki dobili ob sklicu seje, dopolni s točko
imenovanja namestnikov.

Dopolnjen dnevni red je:
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje
2. Imenovanje namestnikov
3. Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje
4. Načrtovanje dela aktiva v šolskem letu 2021/2022
- zbiranje skupnih nabavnih cen DZ
- redne seje aktiva
- letni seminar aktiva
5. Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
6. Razno 

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet.



Ad 1) Potrditev zapisnika prejšnje seje

Zapisnik seje aktiva z dne 3. 3. 2021 je bil s strani prisotnih soglasno potrjen.

Ad 2) Imenovanje namestnikov
Aleš  Božnik  je  potrdil  ponovno  kandidaturo  za  namestnika.  Glasovanje  se  bo  zaradi  današnje
nesklepčnosti  izvedlo  na  korespondenčni  seji.  Takrat  se  bo  izvedlo  tudi  glasovanje  za  drugega
namestnika, če bo po pozivu predsednice še kakšen kandidat.

Ad 3) Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje

Predsednica je poročala o delu ZASSS od zadnje seje:
1. 40. seja Koordinacije 12. 3. 2021
2. 12. redno zasedanje Skupščine 10. 4. 2021
3. posvetovalni sestanek predsedstva 14. 4. 2021
4. odgovor novinarki Dela o lovljenju ocen pred koncem šolskega leta april 2021 
5. 41. seja Koordinacije 21. 4. 2021
6. sestanek na MIZŠ s sekretarjem g. Orehovcem in novim predsedstvom ZASSS ter  bivšim

predsednikom ZASSS 12. 5. 2021 – dogovor, da se bomo redno sestajali 2x letno
7. 42. seja Koordinacije 26. 5. 2021
8. novinarska  konferenca  ob  10.  obletnici  ZASSS  10.  6.  2021,  praznovanje  10.  obletnice

prestavljeno zaradi epidemije
9. skupščina EPA 18. 6. 2021 
10. nagovor  na  srečanju  učiteljev  ob  30.  obletnici  Slovenske  države,  organiziralo  Učiteljsko

združenje Slovenije 30. 6. 2021 
11. 43. seja Koordinacije 22. 9. 2021
12. udeležba  Toneta  Medena  na  17.  znanstvenem srečanju  v  organizaciji  Pedagoške  fakultete

Univerze na primorskem – tema prehodi med izobraževalnimi okolji 24. 9. 2021
13. sestanek z g. Logaj na ZRSŠ 5. 10.2021
14. skupščina EPA 12.-13. 11. 2021
15. objave na spletni strani ZASSS (poročilo z zasedanja Skupščine, novinarska konferenca ob 10.

obletnici ZASSS, Odlog vpisa v 1. razred, odzivi na covid ukrepe)
16. od konca avgusta do zdaj večina aktivnosti usmerjenih v covid situacijo (srečanja z MIZŠ,

novinarska vprašanja, vprašanja staršev, objave na spletni strani ZASSS)
17. sodelovanje  na  Odboru  za  izobraževanje,  znanost,  šport  in  mladino  državnega  zbora  in

Komisiji  Državnega  sveta  za  kulturo,  znanost,  šolstvo  in  šport  pri  obravnavi  predlogov
sprememb  zakonov (Zakon  o  usmerjanju  otrok  s  posebnimi  potrebami  -  pravica  do
spremljevalca, Zakon o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja – šolski skladi,
sestava svetov zavoda – glede slednjega tudi odziv na spletni strani ZASSS in sodelovanje na
posvetu Politizacija slovenskih vrtcev in šol) 

18. petkove strokovne razprave MIZŠ Uradov petek/Izzivi prihodnosti v vzgoji in izobraževanju
(vsebine:  Pogled  na  izzive  slovenske  vzgoje  in  izobraževanja,  Izzivi  in  priložnosti
izobraževanja  v  digitalni  družbi,  Umeščanje  prečnih  kompetenc  oz.  spretnosti  v  proces
posodobitve  izobraževalnih  programov, Vzgoja  in  izobraževanje  za  trajnostni  razvoj  ter
izobraževanje  kot  trajnosten  razvojni  cilj,  Zdrav  življenjski  slog,  Dvig  motivacije  učečih,
Socialno in čustveno učenje)

19. predavanja Svet-centra-safe
20. srečanja SIRIUS (izobraževanje priseljencev)
21. FAFCE  (The  Federation  of  Catholic  Family  Associations  in  Europe)  DIALOGUE  with

Slovenian  Minister  Janez  Cigler  Kralj  of  Labour,  Family,  Social  Affairs  and  Equal
Opportunities - Vloga družine v družbi

22. razna predavanja/posveti v zvezi z epidemijo (npr. Posvet za varovanje in krepitev duševnega
zdravja  otrok in  mladostnikov v času epidemije,  Diskurzi  pandemije:  retorika  kužnosti  in
kužna retorika)



23. okrogla miza Zveze za avtizem Slovenije in Društva specialnih in rehabilitacijskih pedagogov
Slovenije  »Strokovno  o  pravicah  in  potrebah  otrok  s  posebnimi  potrebami«  na  temo
spremembe zakonodaje v zvezi s stalnimi spremljevalci 6. 10. 2021

24. strokovni posvet na temo nekemičnih zasvojenosti (NIJZ, program MIRA) 22. 10. 2021
25. EPA webinarji

Glede delovanja aktiva v tem obdobju je  predsednica poročala, da  smo imeli preko google skupine
razpravo  o  lovljenju  ocen  ob  koncu  šolskega  leta,  nadaljevanje  razprave  o  prehodih  med
izobraževalnimi okolji, o vsebini nadstandarda, o preverjanju znanja – formativno učenje, o sestavi
šolskega sklada in o odzivih s terena glede covid ukrepov.

Dogovorimo  se,  da  bo  predsednica  Aktivu  posredovala  vabila  in  zabeležke,  ki  jih  pripravijo
predstavniki ZASSS, ki se udeležujejo predavanj/posvetov/okroglih miz/razprav. Z namenom prenove
učnih načrtov so organizirane petkove strokovne razprave, zato je koristno, če se jih utegne udeležiti
tudi kdo iz Aktiva.

Ad 4) Načrtovanje dela aktiva v šolskem letu 2021/2022

- zbiranje skupnih nabavnih cen DZ
9 šol je zaključilo anketo: OŠ Frana Albrehta Kamnik, OŠ Stranje, OŠ Rodica, OŠ Janka Kersnika
Brdo, OŠ Domžale, OŠ Šmartno v Tuhinju, OŠ Dragomelj, OŠ Venclja Perka, Domžale, OŠ Toma
Brejca Kamnik.

Poziv še ostalim šolam (OŠ Dob, OŠ Jurija Vege Moravče, OŠ Trzin, CIRIUS Kamnik), da to storijo,
ker je anketa zopet odprta, saj je bil odziv do roka slab.

Če kljub individualnemu pozivu predsednice odziva ne bo, bomo na spletni strani poiskali cene in jih
vnesli v Aktivu.

Okrožnica o cenah delovnih zvezkov za predprejšnje leto je pri oblikovalcu. Okrožnica za lansko leto
bo poslana Koordinaciji v pregled.

- redne seje aktiva
Lansko leto smo imeli le eno sejo. Letos bodo seje redne in po potrebi.

- letni seminar aktiva
Ponovi se predlog prejšnjega leta, da bi povabili glavnega inšpektorja Slokana.

Seminar o šolskem skladu po novem 135. členu ZOFVI je po mnenju delovne skupine preuranjem, saj
je seminar izmenjava praks, ki jih sedaj še ni.  Šolski skladi morajo sprejeti  ali  dopolniti  pravila s
socialno  noto,  s  tem bodo upravičeni,  da  pridejo  na  seznam za  dohodnino.  Ker  je  gospod Boris
Zupančič spet na ministrstvu, bi morda lahko njega ZASSS povabila na pogovor glede vprašanj, ki se
tičejo nove ureditve skladov. 

Zdaj,  ko smo okupirani s covidom, ne smemo pozabiti  na vse ostale stvari,  za katere se zavzema
ZASSS, da jih pristojni ne bodo izpeljali za našim hrbtom.

Ad 5) Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks

1. Covid
Predstavniki  šol  so poročali,  da se na nekaterih šolah nekaj  otrok šola na daljavo,  imeli  so nekaj
oddelkov v karanteni, vsi pohvalijo angažiranost in komunikacijo šole s starši, na eni šoli je inšpektor
zagrozil z zaprtjem šole, ker so bili netestirani otroci v šoli pri pouku, CSD se ne želi vključiti.

Zaključki razprave:



- Situacija je boljša kot na začetku uvedbe samotestiranja, se je pomirila.
- Na ministrstvu bodo morali odgovoriti, kaj bo s pridobivanjem ocen.
- Starši, ki so proti ukrepom, naj se obračajo na pristojne, ne na šolo (ravnatelje, učitelje).
- Odzivi ZASSS na spletni strani ZASSS so pomirili starše, saj so bili starši slišani, kljub temu pa si
želimo, da bi ZASSS poslal odločevalcem vprašanja glede ukrepov, na katera starši še vedno nimajo
imajo  odgovorov,  s prošnjo  odločevalcem,  da  starše nagovorijo  s  konkretnimi  odgovori  in  tako
pomirijo tudi dvomljivce. V prošnji naj se opredelijo nameni in cilji.

2. Brezplačni delovni zvezki
ZASSS predlagamo, da vprašanje, ali bodo brezplačni delovni zvezki v prihodnje tudi za višje razrede,
naslovi na ministrstvo.

3. Interna/zunanja kuhinja
Izmenjali  smo prakso šol  glede kuhanja kosil.  Šole  imajo interno kuhinjo,  na nekaterih pa zaradi
različnih razlogov trenutno kuhajo zunanji izvajalci. 

4. Kako odreagira šola, ko je otrok prehlajen, je pa negativen (otroci se ne upajo več zakašljati)?
Večjih odstopanj pri ravnanju pred in po epidemiji nismo zaznali.

5. Dobra praksa
Pouk preko zooma v času karantene je bil večinoma dobro izpeljan. Podpiramo, da bi tudi sedaj, ko je
oddelek  v  karanteni,  potekalo  hibridno  poučevanje  –  učitelj  dela  na  računalniku  preko  zoom  za
učence, ki so v karanteni, za učence v razredu pa projicira.

Ad 6) Razno
Ni bilo vsebine.

Zapisala:
Jana Tomazin

Jana Tomazin
predsednica ASSOŠDKR


